
Referat af bestyrelsesmøde 
Mandag d. 28. august 2017 på Strandgaarden 

 
     

 Frav. Bent, Lars, Jesper 

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

1a Referat sidste møde:  Godkendt Hans Jørn 

1b   

1c Økonomi:  Kassebeholdning 92.800,-       2 udestående fordringer Dorthe 

1d   

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig Landevej:  Udskydes til næste møde. Hans Jørn 

2b Spangprojektet:  8. september falder landzonetilladelsen Dorthe 

2c Velkommen her:  Hans Jørn indkalder til møde for drøftelse af, hvad der 
skal ske fremadrettet. 

Hans Jørn 
Dorthe 

2d Udbygning af stisystemet:  Intet nyt Sjoerd 

2e Holmbohjemmet:  intet nyt Sjoerd 

2f Fibernet:  Etableringen starter i vinter Lars 

2g Bankokarl:  Kører derudad. Bestyrelsen stiller arbejdskraft til rådighed op 
til arrangementet. 

Linda 

2h Evt. fælles arrangement med Centret og HGU forår eller efterår 2018:  Vi 

overlader ”Hit med 80èrne” til centret. 
Linda 

2i St. Hans – skal vi fortsat deltage?: På baggrund af de efterhånden 
adskillige St. Hans – arrangementer i området, holder Sogneforeningen sig 
neutral og deltager ikke som forening. 
Sjoerd kontakter Esther Larsen. 

Hans Jørn 

2j Naturens dag:  Linda fremhæver, at planlægningen af Naturens Dag er 
meget omfattende og at hun fremover gerne vil have hjælp. 

Linda 

2k Drøftelse af, hvornår man optræder privat og hvornår man er 
repræsentant for foreningen:  Kan være en vanskelig balancegang. 
Skriftlighed er en god ting. 

Hans Jørn 

 
3. Fuldført 

 

3a   

 
4. Faste 

 

 

4a Bosætningsarbejdet:   ---- Jesper 

4b LAG:  ----- Sjoerd 

4c LDR:   ---- Sjoerd 

4d Sognebladet:  Dorthe og Jesper om annoncering næste gang. Sjoerd 

4e Hjemmesiden:  Der er efterhånden en del forskellige fora, hvor man kan 
bringe nyt fra vores område. Er der mulighed for at samle stederne under 
1 hat? Linda undersøger 

Sjoerd 

4f Loppemarked:   20. – 21. oktober Dorthe 

4g Kloster Legeplads:  Der er grønt lys for, at vi kan beplante og lave Linda 



ændringer på pladsen. Det er folks eget ansvar, når de benytter 
legepladsen. Linda taler med Charlotte om et evt. skilt. 

4h Flagallé:  ---- Bent 

4i Juleudsmykning:   ----- Lars 

4j Grønne områder: 
Polden, Høkers plads:  ----- 
Spangen:  ---- 
Ragna Tangs Plads:  ---- 
Sogneparken:   Der er fortsat divergerende opfattelser af, hvor ryddelig 
man kan forvente Sogneparken fremstår. Hans Jørn sætter et indlæg i 
Sognebladet og efterspørger arbejdsgruppe. 

 
Lars 
Dorthe, Bent 
Lars 
Hans Jørn 

4k Infoskærme: Dorthe 
 

4L Offentligt tilskud :    Nyt fast punkt. Sjoerd er tovholder, men alle holder 
øje 

Sjoerd 

 
5. Evt.    Næste møde:      25. september 2017 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Formand Sjoerd Both 
 
_____________________________________                                                           
 

 
 
 
Næstformand Lars Provstgaard 
 
__________________________________ 

 
Sekretær Hans Jørn Sørensen 
 
_____________________________________                                                                                                                              
 

 
Kasserer Dorthe N. Krogsgaard 
 
_________________________________ 

 
Medlem Jesper Aarup 
 
_____________________________________ 
 
 

 
Medlem Bent Poulsen 
 
_________________________________ 

 
Medlem Linda Tøt 
 
_____________________________________ 
 

 

 


